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PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 10 decembrie 2024, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 19 membri, lipsind: d-na Barta Szende, d-
na Kiss-Bartha Annamária. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. a din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă de 
primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 1340/2024. Ședința se desfășoară prin sistemul de 
audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: dl. Toth-Birtan Csaba și d-na Sztakics Éva-Judit 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, d-na Kulcsár Tünde-Ildikó, secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Salut cu drag pe 
consiliul local la ședința extraordinară de azi. Aș începe prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 (lb.m.): „Salutăm cu drag încă odată pe toată lumea la ședința de azi. Aș dori să vă 
întreb dacă cineva are propuneri? Dacă nu sunt, atunci vă rog să votați despre Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna consilier AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSUTAK TAMÁS (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier KOVÁCS KRISZTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord 
Ordinea de zi.” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Sunt de acord și în aceleași 
timp faptul că la pproiectele de hotărâri 1 și 9 nu voi vota.” 
 Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Și eu sunt de acord Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi și nu 
particip la deliberarea și la votarea punctului 11.” 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Și eu sunt de acord 



 

 

Ordinea de zi. Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției 
următoarele: potrivit art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea 
ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. A reușit să se contecteze 
ulterior Barta Szende? Până acum am notat pe Sztakics Éva-Judit și Zsigmond József că nu vor 
participa le deliberarea și la votarea unor proiecte de hotărâri.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi. 
 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Și eu, Ambrus Zsombor aș dori să 
semnalez faptul că nu particip la deliberarea și la votarea proiectului de hotărâre nr. 9.” 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Bine, mulțumim 
frumos. Eventual altcineva? 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Aș dori să semnalez, 
Debreczeni László, faptul că nu particip la deliberarea și la votarea proiectului de hotărâre nr. 
11.” 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Bine, am notat. 
Altcineva? Nu. Mulțumim frumos. Aș dori să propun să votăm despre faptul că vom vota 
proiectele de hotărâri la sfârșit, deci nu după fiecare prezentare, ci la final, în ansamblu. Supun 
la vot.” 
 Doamna consilier AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu votarea la sfârșit.” 
 Domnul consilier CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSUTAK TAMÁS (lb.m.): „Sunt de acord cu propunerea.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu propunerea.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
votarea la sfârșit.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Kovács Kriszta), cu modul 
de vot. 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării 
bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2024. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Dl. primar nu poate participa 
la ședință și eu voi prezenta punctul. La modificarea bugetului general trebuie luat în 
considerare două lucruri. Prima este faptul că la Secțiunea de dezvoltare vom aloca o sumă mai 
mică în valoare de de 2.129.100 lei, iar cu această sumă vom suplimenta Secțiunea de 
funcționare, respectiv faptul că din fondul de rezervă, în sumă de 17.066.000 lei vom aloca 
suma de 4.000.000 lei pentru acoperirea temporară a golurilor de casă provenite din decalajele 
între veniturile și cheltuielile secțiunilor de funcționare și suma de 10.258.790,82 lei pentru 
acoperirea temporară a golurilor de casă provenite din decalajele între veniturile și cheltuielile 



 

 

secțiunilor de dezvoltare. Totodată la capitolul 65.02 propunem alocarea instituțiilor de 
învățământ și primărie anumite sume pentru cheltuieli educaționale. Alocăm suma de 109.780 
lei pentru personalul medical din unitățile de învățământ. Alocăm suma de 600.000 lei ajutor 
de exploatare pentru societatea SEPSI REKREATÍV SA. La capitolul de investiții sunt mai 
pulte propuneri în minus și în plus, printre care: o autoutilitară din redevența SEPSI 
REKREATÍV SA, iar de la mai multe locuri de joacă și la de la investiții sportive am lua sume, 
care nu au fost cheltuite. Am majora cu suma de 1.010.380 lei plata drepturilor asistenților 
personali ai persoanelor cu handicap grav. Am aloca suma de 2.287.000 lei pentru plata primei 
tranșe pentru achiziționarea imobilelor ale IAME TRADE SRL. Luăm suma de 35 .000 lei 
alocat pentru cofinanțarea asociațiilor. Se alocă suma de 1.023.140 lei pentru plata serviciilor 
de salubrizare. Luăm suma de 60.000 lei, dar alocăm suma de 252.360, care este o finanțare de 
altă natură și la aprobarea investițiilor vor fi alocate pentru amenajarea platformelor betonate 
pentru amplasarea insulelor ecologice de colectare deșeuri Smart. Alocăm suma de 387.100 lei 
pentru ajutoare de minimis pentru sprijinirea Intreprinderilor Mici și Mijlocii. Luăm de la 
subvenția energiei termice suma de 229.300 lei. Propunem suma de 80.000 lei pentru plata 
serviciilor cu administrarea pădurilor intreținerea și repararea drumurilor forestiere. La 
capitolul 84.02 luăm și alocăm sume pentru diferite modernizări, reparații străzi. Luăm suma 
de 178.000 lei din finanțarea activității de transport al Multitrans SA. La cheltuielile de 
personal suma de 520.460 lei este în minus la cheltuielile pentru personalul propriu, la fel și la 
personalul din cadrul capitolului cultură, recreere si religie luăm suma de 122.830 lei. La alte 
capitole, respectiv la sfârșit vom lua anumite sume de la niște investiții, care nu pot fi cheltuite 
până la sfârșitul anului. Mulțumesc frumos.” 
 Se votează cu 17 pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot (Sztakics Éva-
Judit), 1 consilier lipsește de la vot (Tischler Ferenc), HOTĂRÂREA NR. 510/2024. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos. Are 
cineva observații, luări de cuvânt? Dacă nu sunt, comisiile de specialitate au avizat favorabil. 
Trecem la punctul 2.” 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului 
tehnic, inclusiv devizul general actualizat pentru obiectivul de investiții „Modernizare strada 
Mică”, Municipiul Sfântu Gheorghe, Județul Covasna. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În proiectul de hotărâre nr. 2 
este vorba de aprobarea Proiectului tehnic pentru obiectivul de investiții „Modernizare strada 
Mică”. Este vorba de o stradă cu o lungime de 188 m, unde se va moderniza în totalitate atât 
rețeaua de canalizare menajeră, cât și rețeau canalizare pluvială. Este propus în acest proiect și 
moderinzarea reînnoirea completă a iluminatului public. Conform proiectantului perioada de 
realizare a obiectivului este de 5 luni. Valoarea estimată a lucrărilor este de 4.543.577 lei, 
valoare inclusiv cu TVA.” 
 Se votează cu 18 pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Tischler Ferenc), 
HOTĂRÂREA NR. 511/2024. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos. La 
acesta are cineva observații, luări de cuvânt? Comisiile de specialitate au avizat favorabil. 
Trecem la punctul 3.” 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
devizului general, aprobat prin HCL nr. 118/2019 privind aprobarea studiului de fezabilitate 
pentru obiectivul de investiții „Realizare stație de capăt și modernizarea stațiilor de autobuz pe 
traseul de transport public”, cu modificările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Pe 
parcursul lucrărilor investiția a trebuit să fie completată de mai multe ori. Conform 
dispozițiilor de șantier au trebuit a fi modificate instalațiile electrice la stația de capăt, 



 

 

rezistența fundațiilor la stațiile de transport comun, la fel și în cazul echipamentelor de la stația 
de capăt, respectiv pentru a soluționa protejarea utilităților la stația de capăt a trebuit 
proiectantul să facă aceste dispoziții. Din aceste motive se modifică valoarea estimată a 
lucrărilor și se va majora în urma acestor modificări la suma de 10.802.102 lei, cu TVA 
inclus.” 
 Se votează cu 18 pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Tischler Ferenc), 
HOTĂRÂREA NR. 512/2024. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos. Are 
cineva observații, luări de cuvânt? Comisiile de specialitate au avizat favorabil și acest proiect. 
Urmează punctul 4.” 
 PUNCTUL IV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea actualizării 
devizului general la finalizarea lucrărilor, aprobat prin HCL nr. 128/2020 privind aprobarea 
Documentației de avizare a lucrărilor de intervenție pentru obiectivul de investiții 
„Modernizare strada Soarelui”, cu modificările ulterioare, și modificarea HCL nr. 383/2021 
privind aprobarea cererii de finanțare pentru participarea municipiului Sfântu Gheorghe la 
Programul Național de Investiții „Anghel Saligny”, cu modificările ulterioare. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Lucrările de modernizare la 
str. Soarelui s-a efectuat mai demult, însă finalizarea lucrărilor s-a întâmplat acum. Programul 
„Anghel Saligny” derulat de autoritatea națională a plătit restanța. Prin acest proiect de 
hotărâre trebuie să aprobăm valoarea finală după preluare, a cărei valoare totală este de 
1.057.790,91 lei, din care suma de 758.367,13 lei a fost alocat prin Programul Național 
„Anghel Saligny”, iar contribuția proprie a municipiului este de 299.423,78 lei.” 
 Se votează cu 18 pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Tischler Ferenc), 
HOTĂRÂREA NR. 513/2024. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos. Are 
cineva observații, luări de cuvânt? Comisiile de specialitate au avizat favorabil și acest proiect. 
Urmează punctul 5.” 
 PUNCTUL V de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea actualizării 
devizului general elaborat la faza DALI, aprobat prin HCL nr. 476/2022 privind aprobarea 
scoaterii din funcțiune a casării prin demolare și a Documentației de avizare a lucrărilor de 
intervenții privind obiectivul de investiții „Demolarea clădirilor de la fosta fermă de păsări din 
str. Jókai Mór nr. 32” din municipiul Sfântu Gheorghe”, cu modificările ulterioare, și 
modificarea Contractului de execuție nr. 39436/2024 încheiat între Municipiul Sfântu 
Gheorghe și societatea Sepsi Út-Építő SRL. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. Domnul 
viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Față de cele incluse în plan la demolarea 
clădirilor de la fosta fermă de păsări, am găsit o altă soluție pentru concasare, măcinare a 
betonului și molozului, din acest motiv a fost emisă dispoziția de șantier nr. 2, care renunță la 
transportul betonului și molozului rezultat în urma demolării clădirilor, deoarece acestea ar fi 
fost transportate prin oraș, care ar fi deteriorat drumul, și astfel, în loc de acesta, se 
suplimentează lucrările de transport materiale pe o distanță de 3 km și se introduce o activitate 
nouă privind concasarea deșeurilor de beton și moloz în cantitate totală de 47.215 to, care 
desigur modifică valoarea totală estimată, care astfel devine 9.968.484,92 lei fără TVA, și din 
acest motiv este necesară modificarea contractului încheiat cu Sepsi Út-Építő SRL.” 
 Se votează cu 18 pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Tischler Ferenc), 
HOTĂRÂREA NR. 514/2024. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos. Are 
cineva observații, luări de cuvânt? Comisiile de specialitate au avizat favorabil și acest proiect. 
Urmează punctul 6.” 
 PUNCTUL VI de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea actualizării 
devizului general, aprobat prin HCL nr. 163/2024 pentru obiectivul de investiții „Amenajare 



 

 

insulă lac zona Gării” municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna, cu modificările 
ulterioare, și modificarea Contractului de execuție nr. 34945/2024 încheiat între Municipiul 
Sfântu Gheorghe și Sepsi Út-Építő SRL. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Și în acest caz se modifică 
bugetul investiției deja aprobat printr-o hotărâre, datorită unei dispoziții de șantier. Pentru 
motivul că la clădirea aflată pe insula lacului au apărut diferențe între cantitatea de confecție 
metalică și tije a fost necesar modificarea devizului general, și astfel valoarea totală a 
investiției este de 1.866.561,32 lei, la care se va adăuga TVA și astfel este necesar și 
modificarea contractului încheiat cu Sepsi Út-Építő SRL.” 
 Se votează cu 18 pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Tischler Ferenc), 
HOTĂRÂREA NR. 515/2024. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Eventual are cineva observații, luări de cuvânt? Dacă nu sunt, vă aducem la cunoștință faptul 
că, comisiile de specialitate au avizat favorabil și acest proiect. Urmează punctul 7.” 
 PUNCTUL VII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării și 
completării HCL nr. 240/2024 privind aprobarea atribuirii directe a unor lucrări către 
societatea Sepsi Út-Építő SRL. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Acest proiect de hotărâre 
conține acele lucrări, investiții care au fost atribuite direct către societatea Sepsi Út-Építő SRL. 
Pe poziția 8 dorim să introducem investiția cu titlul ”Colectare deșeuri SMART – Amenajare 
platforme betonate pentru amplasarea insulelor ecologice”, a cărei valoare este de 212.067,22 
lei inclusiv TVA. În acest sens dorim să modificăm contractul deja încheiat.” 
 Se votează cu 18 pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Tischler Ferenc), 
HOTĂRÂREA NR. 516/2024. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos. Are 
cineva observații, luări de cuvânt? Comisiile de specialitate au avizat favorabil. Urmează 
punctul 8.” 
 PUNCTUL VIII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
şi completării Contractului de delegare a gestiunii serviciului comunitar de administrare a 
domeniului public şi privat nr. 6.280/29.01.2016 – activitatea de administrare a bazelor 
sportive şi a activităților recreative şi distractive în municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Din trei motive se modifică 
acest contract. Primul este faptul că s-au finalizat lucrările de la stadionul mic și vom delega 
gestionarea acestuia către Rekreatív SA și pentru justificarea acestuia a fost elaborat un studiu 
de oportunitate, care este anexă la proiectul de hotărâre. Se mai modifică și alte puncte pe lista 
bunurilor, conform anexei nr. 3. Sepsi Rekreatív SA propune modificarea de prețuri la mai 
multe obiective, pe care acum nu l-aș enumera deoarece sunt multe, dar se poate regăsi în 
proiectul de hotărâre.” 
 Se votează cu 18 pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Tischler Ferenc), 
HOTĂRÂREA NR. 517/2024. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos. Are 
cineva observații, luări de cuvânt? Comisiile de specialitate au avizat favorabil. Urmează 
punctul 9.” 
 PUNCTUL IX de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
anexei nr. 1 la HCL nr. 308/2024 privind alocarea unei sume din bugetul local al municipiului 
Sfântu Gheorghe pentru finanțarea programului sportiv al Asociației Clubul Sportiv Sepsi-SIC 
„Participarea ACS Sepsi Sic în toate competițiile interne și internaționale de baschet, tenis de 
masă, ciclism, lupte, handbal și fotbal în sală, sezon competițional 2024-2025, juniori și seniori 
respectiv organizare evenimente și competiții sportive” și pentru aprobarea proiectului actului 
adițional nr. 1 la Contractul de finanțare secvențial nr. 672/42977/71/02.08.2024 încheiat între 



 

 

Județul Covasna prin Consiliul Județean Covasna, Municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul 
Local al municipiului Sfântu Gheorghe și Asociația Clubul Sportiv SEPSI-SIC. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Conform contractului încheiat 
cu Sepsi SIC, au primit în total suma de 9.555.000 pe o durată de doi ani, din care primește din 
banii publici, respectiv de la Consiliul Local al Municipiului Sfântu Gheorghe și Consilul 
Județean Covasna suma de 9.100.000 lei, iar Asociația Sepsi SIC contribuie cu suma de 
455.000 lei. Clubul solicită redistribuirea acestor sume între capitole și ramuri de sport, fără să 
fie modificată valoarea totală a bugetului alocat.” 
 Se votează cu 16 pentru, 2 consilier nu participă la deliberare și la vot (Ambrus 
Zsombor și Sztakics Éva-Judit), 1 consilier lipsește de la vot (Tischler Ferenc), 
HOTĂRÂREA NR. 518/2024. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos. Are 
cineva observații, luări de cuvânt? Comisiile de specialitate au avizat favorabil. Mulțumim 
frumos. Urmează punctul 10.” 
 PUNCTUL X de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui 
contract de asociere între municipiul Sfântu Gheorghe şi Spitalul Județean de Urgență ”Dr. 
Fogolyán Kristóf” în vederea achiziționării unor bunuri constând în aparatură și echipamente 
medicale. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „La solicitarea Spitalului 
Județean de Urgență ”Dr. Fogolyán Kristóf” și municipiul Sfântu Gheorghe contribuie la 
modernizarea spitalului. Dorim să achiziționăm bunuri constând în aparatură și echipamente 
medicale necesare dotării blocului operator. Valoarea cu care municipiul contribuie la aceasta 
este în sumă de 999.838 lei cu TVA inclus, conform contractului de asociere, anexă la 
proiectul de hotărâre.” 
 Se votează cu 18 pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Tischler Ferenc), 
HOTĂRÂREA NR. 519/2024. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos. Are 
cineva observații, luări de cuvânt? Comisiile de specialitate au avizat favorabil. Mulțumim 
frumos. Urmează ultimul punct, punctul 11.” 
 PUNCTUL XI de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui contract de asociere între municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe și Asociația Mathias Corvinus Collegium Egyesület în vederea 
continuării Programului extrașcolar de dezvoltare a aptitudinilor tinerilor cu capacități speciale 
”Talente tinere din cadrul MCC”, instituit prin HCL nr. 221/2020. Prezintă: Sztakics Éva-Judit, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Este un program al MCC, care 
funționează de ani de zile cu succes, destinat claselor de ciclu gimnazial și ciclu liceal. Bugetul 
Programului pentru anul școlar 2024 – 2025 este mai mult de 1 milion de lei, la care 
municipalitatea contribuie cu suma de 390.047,42 lei. Aș mai dori să semnalez faptul că 
asociația va fi supravegheată de o Comisie de supraveghere formată din 3 membri: un membru 
numit prin dispoziția primarului municipiului Sfântu Gheorghe, o persoană va fi desemnată de 
MCC și un membru al Comisiei pentru învățământ, cultură și știință al Consiliul Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe. La ședința comisiei culturale, deoarece sunt membru, aș dori să 
semnalez faptul că am desemnat-o pe Barabás Andrea. Mulțumesc frumos.” 
 Se votează cu 16 pentru, 2 consilier nu participă la deliberare și la vot (Debreczeni 
László și Zsigmond József), 1 consilier lipsește de la vot (Tischler Ferenc), HOTĂRÂREA 
NR. 520/2024. 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos. Are 
cineva observații, luări de cuvânt? Comisiile de specialitate au avizat favorabil proiectul de 
hotărâre. La Diverse nu s-a înscris nimeni, astfel vă rog să începem să votăm depsre proiectele 



 

 

de hotărâri. Desigur vom lua în considerare persoanele care au semnalat faptul că nu vor vota. 
Vă rugăm, ca toată lumea să enumere ce proiecte de hotărâri votează.” 
 Doamna consilier AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 și 11.” 
 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Da 1, da 2, da 3, da 4, da 5, da 6, 
da 7, da 8, da 10, da 11.” 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 și 11.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 și 11.” 
 Domnul consilier CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11.” 
 Domnul consilier CSUTAK TAMÁS (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 și 11.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 și la 11 nu votez.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 1, 2, 
3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, respectiv cu 11.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 1, 
2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 și 11.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 și 11.” 
 Doamna consilier KOVÁCS KRISZTA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 și 11.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 și 11.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 și 11.” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Nu votez la proiectul de 
hotărâre nr. 1. Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8. La proiectul de hotărâre 
9 nu votez. Și sunt de acor la fel și cu punctele 10 și 11.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 și 11.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Mulțumesc. Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 și la punctul 11 nu doresc să particip nici la 
deliberare și nici la vot.” 
 Doamna președinte de ședință BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Mulțumim frumos 
pentru lucrările consiliului. Încheiem ședința și vă dorim o zi plină cu experiențe.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 19 decembrie 2024. 
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